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Zápis ze schůze Představenstva FIT++ 
dne 27. 2. 2025, v Thákurova 9 

16:20: – Vojtěch Kopal zahajuje schůzi. 
Účast: 

● Vít Bezouška 
● Albert Havliček 
● Andrea Jeřábková 
● Barbora Karlíková (online) 
● Pavel Kolský (online) 
● Vojtěch Kopal 
● Jiří Kučera 
● Standa Lepič 
● Kryštof Machart 
● Matěj Sobotka 
● Matyáš Rak 
● Šimon Rataj 
● Matěj Široký 
● Ondřej Slavík (online) 
● Petr Vilímek 

1. Schválení programu schůze 

Usnesení 03-01 

Představenstvo FIT++ schvaluje program zasedání ve znění: 
1. Schválení programu schůze (typ: hlasování, čas: 1 minuta) 
2. Schválení zápisu ze schůze z 18. 2. 2025 (typ: hlasování, čas: 1 minuta) 
3. Zhodnocení proběhlých akcí (typ: diskuze, čas: 15 minut) 

a. FITrip 
b. OSS 
c. FIT Zpívání 

4. Hlášení o stavu příprav nadcházejících akcí (typ: diskuze, čas: 30 minut) 
a. FIT Párty 
b. FIT++ Orienťák 
c. Digiteq PubQuiz 
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d. LAN Párty 
e. OSS 

5. Diskuze o připravovaných a potenciálních akcích v letních prázdninách (typ: 
diskuze, čas: 30 minut) 

a. FIT Voda 
b. FIT Vandr 
c. FIT Kola 

6. Diskuze o připravovaných a potenciálních akcích na začátku příštího semestru 
(typ: diskuze, čas: 30 minut)  

a. Hello FIT 
b. FIT Mentoring 

7. Různé (typ: diskuze, čas: 13 minut) 

4-0-0 Přijato 

2. Schválení zápisu schůze z 18. 2. 2025 

Usnesení 03-02 

Představenstvo FIT++ schvaluje Zápis ze schůze Představenstva 18. 2. 2025 v podobě 
zaslané mailem členům Představenstva v 16:27. 

4-0-1 Přijato 

3. Zhodnocení proběhlých akcí (typ: diskuze, čas: 15 minut) 

FITrip 
Jirka: Účast byla dobrá, bylo hodně prváků, byl úspěch, že přišli lidi mimo klub. Počasí 
bylo dobré, nebyly žádné komplikace. 

FIT++ Pivo 
Vojta: Vypadalo to divoce. 
Anžu: Máme dvě nové členky. 
Rakmaty: V pohodě. 
Kryštof: Bylo to produktivní, spravovali jsme stránky, které Marek zničil. 
Účast byla cca 20 lidí. 
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Open Study Sessions 
Vojta: Jak dopadly první Open Study Sessions? Kolik bylo lidí. 
Kryštof: Asi 15. 
Někdo: Aby to nedopadlo, že se pak nějaké OSS zruší. 
Vojta: Nechci, abychom se na konci semestru scházeli sami, ale mohla by to být 
„feature“. 
Rakmaty: Koliduje to se třemi jinými akcemi a státními svátky. 
Vojta: Plánuji se mailem připomenout Muzikářovi. 
Standa: Za Muzikářem je lepší jít osobně. 

Zpívání 
Vojta: Byl jsem tam chvilkově. 
Standa: Bylo tam hodně lidí. Pavel to rozšířil a přišlo hodně lidí. 
Vojta: Pavel psal, že by to chtěl pořádat každý měsíc někdy v pondělí. 
Rakmaty: Koliduje to s Pub kvízem. 
Vojta: Může to tak být, lidí bude dost. 

Focení 
Anžu: Už jste si všichni vybrali fotku. 
Rakmaty: Já ještě ne. 

4. Stav nadcházejících akcí 

FITPárty 
Rakmaty: Teď za ten zmatek mohou filmaři, kteří tam chtějí být, ne Yuki. Smutné je, 
že šatna ve Fuchsu stojí 50 korun za ramínko. 
Anžu: Můžeme si dělat šatnu sami. 
Rakmaty: Neptali jsme se. A je to za ramínko, jde si dát bundu do batohu. Nevíme, 
kolik stojí pití. 
Rakmaty: Futurum se nedokáže vyjádřit. Visí to na nich a na filmařích. Dnes se 
k ničemu nedobereme. Ten klub (Fuchs) je v pohodě, místa je tam dost. 
Standa: Mohli bychom klub změnit, ale akce se už blíží. 
Vojta: Museli bychom změnit plakáty a tak. 
Pavel: Nejsem informovaný o tom, jak se to řeší a proč to řeší Yuki. 
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Rakmaty: Nejsi informovaný, protože nejsi ve vláknu, kde se to řeší. Byl jsem se 
podívat ve Fuchsu včera fyzicky s Yukim, jak to tam vypadá. 
Rakmaty: V pondělí je deadline na ekonomickou činnost. 
Standa: Měli bychom se na tu ekonomickou činnost nějak domluvit. 
Rakmaty: Musíme se domluvit, kolik bude peněz (vstupné atd.), pak už to nepůjde 
změnit. 
Anžu: S tím, jak na tom jsme by možná lepší bylo 150 Kč než 100 Kč. 
Matěj: Můžeme tam dát 150 Kč a když tak vybereme více. 
Pavel: 150 Kč jsou stejně „tři piva“. 
Vojta: Chtěli jsme to změnit, ale situace není taková, jak jsme si ji představovali. 
Standa: Bude poslední parlament, kde se to dá schválit, takže se snažte. 
Vojta: Proč by nám to neměli schválit? 

Orienťák 
Pavel: Orienťák je ve stavu: Psal jsem si s Vojtou, který nám bude dělat velkou část 
mapy, je to minimálně přes půlku hotové, mapa vypadá profi.  
Vojta: Neříkal jsi, že mapa je z 60 %. 
Pavel: Dvě třetiny jsou hotové „for production“, zbytek je na dodělání. Dohodli jsme 
se, že nebude ekonomická činnost, mně je to jedno. Budu počítat s dobrovolným 
příspěvkem. Vojta se ujistí o lidech z ESN. Anžu si řekne něco k propagaci. Pošlu mail 
někomu z UTVS. 
Standa: Chtělo by to vyřešit propagaci přes 
Anžu: Propagace začne dnes/zítra. Kontaktuji PR FIT, PR ČVUT, PR SU a PR ESN. U PR 
FIT, ČVUT a SU budu shánět i ceny. Loni jsme měli k dispozici TV v NTK, snad to bude 
i letos tak kvalitní. 
Pavel: Chceme to cílit i na orientační skupiny? 
Anžu: Spíše tam nechceme profíky. 
Matěj: Sežeňte dost profíků a udělejte jim kategorii. 
Anžu: Z toho, co máme, je to tak 50/50. 
Pavel: Nechci, je to zbytečné a podle čeho to chceš dělit? To, že tam přijdou profíci 
a neprofíci, neovlivníš. 
Anžu: Každý rok to vyhrají profíci, tak aby nebyli ostatní smutní. 
Matěj: Ať je v přihlášce kolonka, na to, zda se člověk cítí jako profík. 
Pavel: Jestli chcete, můžu udělat třetí trať pro elitu. 
Matěj: Může se to do formuláře přidat a rozhodneme se podle toho, kolik takových lidí 
bude. 
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Pub kvíz 
Kryštof: Budu tu od čtyř. 
Vojta: Potřebujeme někoho od tří čtyřiceti pěti. Já můžu. Propagace stačí dnes/zítra. 

LAN Párty 
Vojta: Máme ticket na LAN párty, ke kterému se nikdo nevyjádřil. OSS nám schválil 
děkan. 
Matěj: Akce prostě bude. 
Vojta: Jako organizátory vyplním pro Jirku Škvora sebe a Rakmatyho, 
Vojta: 11 hodin by bylo „way too much“. Inzerovat budeme od čtyř a délku osm a půl 
hodiny, i tak to bude moc. 
Kryštof: Mám počítat s turnaji. 
Standa: Uvažovali jsme o pozvání zahraničních studentů. 
Vojta: Můžeme se domluvit s ESN. 
Matěj: Minule jsme se skoro nevešli. 
Rakmaty: Posunulo se to o týden, je to 10. dubna. Ta místnost vzadu je volná už od 
16:15. 
Vojta: Můžeme ji zarezervovat? 
Rakmaty: Napiš Dombkovi. 
Anžu: Je to den po orienťáku. 
Standa: Měli bychom přeložit propagaci do angličtiny a propagovat PR ESN. 
Vojta: Nevíme, jestli přijde zase tolik lidí, ale vedle bylo stejně volno. 
Standa: Od pěti koliduje s Culture Evening. 
Anžu: Od Cantoru nám nabízeli kromě místnosti i poukázky, ty bychom mohli někde 
využít. 
Standa, Vojta: ESN Hub nám dá pivenky. 

Open Study Sessions 
Vojta: Máme tu vzadu organizační partu. Řeknete nám něco? 
Vítek: Cože? 
Matěj S.: Chceme vytisknout pracovní listy. 
Vojta: Napříště jsou sítě. Pak možná zkusím organizovat nějakou matematiku. 
Pavel: Na sítě jsme se hlásili já a Marek Vospěl. 
Anžu: Spěchají více sítě než matematika? 
Rakmaty: Matematika stačí až 4. týden. Pak můžu mít nějaká PA2. 
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FIT Voda 
Vojta: Napíšu Báře, že začínáme řešit FIT Vodu, je zkušená kánoistka. 
Rakmaty: Já jsem to párkrát dělal, klidně si to (předběžně) vezmu. Chtělo by to 
vykopnout nějaký à la termín. 
Vojta: Chceme udělat nějakou kolaboraci s jiným klubem? 
Rakmaty: Vodu si dělá každý klub sám. 
Vojta: A mimo ČVUT? 
Rakmaty: Nechal bych to tradičně. 

FIT Vandr 
Jirka: Bavili jsme se o tom, neznáme termín, bylo by to na více dní a nocích, 
přespávalo by se ve stanech, ještě před prázdninách. Pavel Kolský nechtěl, aby to bylo 
ve zkouškovém. Záleží, na tom, kolik lidí by mělo zájem a kolik by mohlo. Ti, co mají 
zájem, si snad čas o zkouškovém udělají. 
Anžu: Přijde mi v pohodě dát termín ve zkouškovém a ať si to lidi odhlasují. 
Vojta: Hlavně co nejvíce termínů. 
Jirka: Spojím se s Markem a Matyášem. 
Vojta: Chceme zkusit, jestli se k nám přidá nějaký jiný studentský spolek? 
Jirka: Ne. 

FIT Kola 
Vojta: FIT Kola měl v programu David Kudláček. 
Petr: Fanda to měl také v plánu. 
Anžu: Není lehké převézt kola přes celou republiku. 
Pavel: Bude tam hodně velký výkonnostní rozdíl. Chceme to plánovat, aby to ujeli 
všichni? 
Petr: Tak ti první by byli déle v hospodě. 
Jirka: Chtěli bychom stihnout ještě nějaký další FITrip. 
Anžu: Bavili jsme se o FITripu s lidmi z Lékařské fakulty Hradce Králové. Nabízejí 
exkurzi botanickou zahradou. 
Jirka: Chtělo by to někoho z okolí, kdo to tam zná. 

Hello FIT! 
Vojta: Bára říkala, že neví, zda bude tou dobou ještě studovat na FITu. 
Bára: Moje ambice je se nějak zapojit do nějakého Hello FITu pro angličáky, ale nechci 
se podílet na tom českém. Nechci být v hlavním organizátorském týmu. Ani nevím, 
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jestli bude chtít Pavel. To, jestli budu v září na FITu, nevím. Ale chci se na tom podílet, 
nehledě na studiu. 
Vojta: Co nám Pavel řekne? 
Pavel: Měl jsem to na starost letos a myslím si, že je lepší, když se hlavní organizátoři 
mění. Můžu tam supervizovat. 
Matěj: Můžu si to asi klidně vzít. Přivítám sám sebe. 
Rakmaty: Také rád pomůžu s čímkoliv. Jak to naposledy bylo? 
Bára: My jsme se do doho s Pavlem obuli už v březnu. Sešli jsme se s minulým 
organizátorským týmem (tj. Štěpánem). Do toho jsme začli brainstormingem, 
rozhodli jsme se zrušit odpolední přednášky a dělat hru. Hra měla smíšené ohlasy, 
chtělo by to se sejít nad zpětnou vazbu z posledního Hello FITu. Hra je udělaná, 
můžeme ji nechat. Ten anglický Hello FIT bude chtít udělat úplně od nuly. Studenti 
dostávají nějaké informace, ale teď se změnilo vedení, takže nikdo vlastně nic neví. 
Obepsala jsem pár lidí a čekám na odpověď. Ten anglický Hello FIT bude paralelní 
kus práce k tomu českému. Zmapovat anglický program bude velký úkol. Plán je to 
udělat všechno najednou. Je možné udělat dvě paralelní přednášky. Problém nastává 
s navazujícím programem a After Party. Bude to 100 lidí navíc. Většina zahraničních 
studentů čeká na visa. Údajně jich reálně bude 120. Může jich ale být více. Navíc se 
nemusí dostavit hned na začátku semestru, můžou právě čekat na visa. Myslím si, že 
ti, co se dostanou do Čech, přijdou. 
Vojta: Nebylo by lepší rozdělit to na dva dny? 
Anžu: Nebyla by After Party. 
Pavel: Ulehčí se třeba to, že kluby nebudou muset přijít dvakrát. Rezervace na jeden 
den znamená méně komunikace. Další výhoda je, že angličáci nebudou tolik stát 
stranou a budou mít příležitost se spojit s českými studenty. 
Bára: Beru to z perspektivy zahraničního studenta na Erasmu. Nedovedla bych si to 
představit bez nějaké úvodní prezentace. 
Standa: Erasmus je něco trochu jiného než běžní zahraniční studenti. 
Pavel: Možná tam nebude tolik lidí, ale byla by škoda to nemít. Erasmáci mají první 
týden Orientation Week. 
Standa: Erasmáci jsou mimo. My se bavíme o full‐time studentech. 
Vojta: Náš cíl nejsou Erasmáci. Ti stejně za půl roku odejdou. 
Bára: O erasmáky se stará někdo nový, kdo nezažil začátek roku. Budeme dělat 
prezentaci pro tuto klientelu. Ale ani my nemáme potřebné informace. Oslovíme 
Ayushe nebo jiného angličáka a budeme prezentovat, co znamená studovat na FITu 
a budeme tam mít toho angličáka. 
Vojta: Jsem pro, to udělat, ale nemusíme všechno rozhodnout dnes. 
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FIT Mentoring 
Vojta: Co kdyby na FITu existoval nějaký mentor pro prváky? Dá se to pojmout 
různými způsoby. Můžeme to mít jako ESN, mentoři si budou vybírat prváky, prváci si 
také mohou vybírat mentory, může to být i nějak automatizované. 
Standa: Bude to něco, o co většina lidí nebude mít zájem. Mělo by to opravdu být 
formou jeden na jednoho. Po skupinách bych to nedělal, je to takové neosobní. 
Anžu: Na stavebce to mají 1∶1. 
Standa: Mají na to Discord. Zájemci kontaktují své mentory. 
Anžu: Na VŠCHT mají mentory pro skupiny, moc to nefunguje. 
Bertík: Tak to měli i v Norsku, prý to bylo strašné. 
Rakmaty: V Estonsku měli něco jako náš Buddy Program. Ale nevím, jestli to má 
smysl pro české studenty. 
Vojta: Každý mentor si může vypsat sloty pro určitý počet studentů. 
Anžu: Nemyslím si, že se lidi přihlásí. 
Standa: Musíš si vědomě vyplnit nějaký profil. 
Rakmaty: Právě, nestačí otevřít stránku a kliknout. 
Standa: Nemělo by to být anonymizované či náhodné. Vždy by si jedna strana měla 
vědomě vybrat druhou. 
Anžu: Můžeme udělat fyzický happening, kde se ti lidé vyberou. 
Vojta: Ne. 
Standa: Klidně bych zkopíroval to, jak to mají ESN, ale ne přímo používal jejich 
systém. 

5. Různé 
Řešíme datum akce SpoluPracujeme. 
Vojta: 15. dubna 
Matěj: Byl bych pro 15., 29. jako záložní variantu. 
Rakmaty: Máme vytvořené tři kalendáře. 
Kryštof: Google Kalendář nefunguje. 
Vojta: Za pár hodin odlétám, zase tu nějakou dobu nebudu. Chci být bez notebooku, 
ale na mobil se občas podívám. Letím až do Portugalska, vrátím se až ve středu 
v noci. Budu mít pak kvůli práci méně času. 

 
17:55 – Schůze ukončena. 
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